

《单词百科:prolapse是什么意思?prolapse怎么发音?prolapse的解释和用法》

英语单词prolapse是什么意思?prolapse怎么读?prolapse怎么发音?简答网为您整理了prolapse的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



prolapse怎么读

prolapse的读音:[pr læps]

prolapse的意思

1、n. (身体器官的) 脱垂, 下垂, 脱出;

prolapse的相关词组

1、mitral valve prolapse 二尖瓣脱垂;

2、anal prolapse 脱肛;

prolapse的双语例句

1、What distinction do haemorrhoid and prolapse of the anus have?

痔疮和脱肛有什么区别?

2、Some persons with atypical chest pain have physical signs or echocardiographic evidence of mitral valve prolapse.

一些非典型胸痛患者可有二尖瓣脱垂的体征或超声心动图证据.

3、These abnormal valve flaps prolapse (bulge back) into the left atrium as the left ventricle contracts.

当左心室收缩时,这些异常瓣片 会后 凸至心房.

4、One complication which can arise is a prolapse.

可能出现的一种并发症是脱垂。

5、Sometimes the original abortion was done so badly that the uterus prolapsed.

有时第一次流产手术做得太糟糕,会导致子宫下垂。

6、Objective: To assess the reasons and countermeasure of the complications prolapse and haemorrhoids (PPH).

目的: 探讨吻合器痔上黏膜钉合术 (PPH) 术后并发症的原因和对策.

7、Objective To evaluate the methods and results of transvaginal hysterectomy and ventrifixation for treating uterine prolapse.

目的评价两种治疗子宫脱垂的手术方法及效果.

8、Objective : To evaluate the outcomes of haemostasis prolapse and hemorrhoids (PPH) in severe haemorrhoids.

目的: 探讨吻合器痔上黏膜环切术的止血效果.

9、Microwave under endoscope is an effective, easy and cheap cure method for stomach mucous membrane prolapse.

目的:通过微波的热凝固效应治疗胃粘膜脱垂.

10、Objective To study the clinical manifestation of mitral valve prolapse syndrome.

目的了解二尖瓣脱垂综合征的临床表现.

11、Results Mitral valve and tricuspid valve prolapse were classed three grades.

结果二、三尖瓣脱垂分为三级.

12、This is characteristic of floppy mitral valve mitral valve prolapse.

这是二尖瓣脱垂的特点.

13、The tumor may prolapse through the orifice.

肿瘤可脱出幽门口.

14、...the causes and treatment of uterine prolapse.

子宫下垂的病因和治疗

15、Objective To summarize the experience of conservative treatment of prolapse of lumbar intervertebral disc.

目的观察中药热敷结合腰椎牵引治疗腰椎间盘突出症的疗效.

16、Objective To investigate of injection therapy in procedure prolapse and hemorrhoids (PPH).

目的探讨消痔灵注射在吻合器痔上黏膜环切除钉合术(PPH) 中应用价值.

17、Objective To research the new operative method mitral value prolapse combined with insufficiency.

目的探讨治疗二尖瓣脱垂并关闭不全新的手术方式.

18、Methods The data of 442 patients with prolapse and treated by operation were analyzed retrospectively.

方法综合分析我院收治的442例腰椎间盘突出症患者的临床手术资料.

以上是简答网为您整理的prolapse怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于prolapse的用法、

prolapse的释义、prolapse的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/prolapse>

